

《单词百科:embracing是什么意思?embracing怎么发音?embracing的解释和用法》

英语单词embracing是什么意思?embracing怎么读?embracing怎么发音?简答网为您整理了embracing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



embracing怎么读

embracing的读音:[im ' breis ɪ ŋ]

embracing的意思

1、v.拥抱(embrace的现在分词);包括;包含;接受;

embracing的相关词组

1、Vampire's Embrace 吸血鬼的拥抱;

embracing的近义词

- 1、**contain** v. 装有; 包含; 遏制; 控制; 克制;
- 2、**hug** v. 拥抱; 抱住; 紧挨; 缠紧;
- 3、**include** v. 包括; 把...列为...的一部分;

embracing的反义词

- 1、**exclude** vt. 排除, 不包括; 排斥; 驱除, 赶出;

embracing的双语例句

- 1、We move quickly embracing change and seizing new opportunities.

我们行动敏捷, 善于接受变化并抓住新的机会.

- 2、The water-soluble vitamins, embracing the B complex and vitamin C, are important for animal metabolism.

包括维生素B族和维生素C在内的水溶性维生素对动物代谢是重要的.

- 3、For many, winter is not about combating the cold, but embracing it.

对于很多人来说, 冬季要做的事并不是和寒冷作战, 而是去拥抱它.

- 4、There are no all-embracing EC directives on race equality.

关于种族平等, 欧盟指令也无法面面俱到.

- 5、CCCD has staged The Embracing Life Exhibition and Drawing Competition.

曾举办[拥抱生命画展], 并巡回香港、广州及上海展览.

- 6、To embrace her was like embracing a jointed wooden image.

若是拥抱她, 那感觉活像拥抱一块木疙瘩.

- 7、His hospitality was instantaneous and all-embracing.

无论何时无论对谁他都是很好客的.

- 8、Start embracing new forms of technology which show significant cost savings potential.

开始采用具有低耗费的新型技术.

9、At first people were sort of crying for joy and embracing each other.

起初人们几乎是喜极而泣，并互相拥抱。

10、This is very large affair embracing several miles out in the bush.

这包括方圆几哩的丛林地面.

11、I intend to use these terms in a deliberately non-specific and all-embracing way.

我打算有意含糊笼统地使用这些词语。

12、All that about embracing your pain, making it a part of you?

说什么拥抱你的痛苦使它成为你的一部分?

13、Fantastic creatures embracing suffocation and morbid, a lot of crosses.

荒诞的生灵令人窒息和病态, 以及许多十字架.

14、He takes in the whole farm with his embracing glance of desire.

他充满欲望地把整个农场扫了一眼.

15、Some say, " The war is already an all-embracing war. "

有些人说: “ 现在的战争已经是全面性的战争. ”

以上是简答网为您整理的embracing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于em

bracing的用法、em

bracing的释义、embracing的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/embracing>